
ZTRÁTY,  ZTRÁTY... ZTRÁTY 

 

V Ostravě jsme sice nemohli zřejmě pomýšlet na vítězství, věkový, výškový a kvalitativní 

rozdíl je příliš velký, ale nemuseli jsme snad vypadat tak trapně, jak jsme místama vypadali. 

Pokud se podíváme na skóre v Ostravě a Prostějově, je skoro stejné, ale bylo výsledkem 

pokaždé něčeho jiného. V Ostravě jsme kupili především ztráty, v Prostějově nás domácí 

překonali především výjimečně přesnou střelbou.  

 

SBŠ Ostrava - OSK Olomouc 99:48 / 27:6, 50:19, 70:31 /  

 

Mimo jiné jsme si zkusili, jaké to je hrát bez soustavnějšího tréninku .. v tomto týdnu jsme se 

prakticky ani jednou nesešli v deseti lidech a nemohli si tak ani v náznaku zkusit útok proti 

pressinkové obraně, takže jsme zhusta improvizovali, zkoušeli techniku zahozených míčů i 

myších uliček. Pokud Růža s Barčou udělaly občas vše jak se má, dokázaly, že se obrana 

poslušně stáhla, to se ovšem stávalo jen zřídka. Počet ztracených míčů tak narostl až někam 

ke čtyřiceti - dvoj- až trojnásobek běžného počtu. Když se přidá i střelecká nejistota a 

pochopitelné neúspěchy ve hře proti vysokým hráčkám, zbývalo vlastně jen bránit - a to nám 

příliš nešlo.  

 

Především jednoduchá shození ze clon nás dostávaly, přitom tuhle situaci jsme už dříve 

dokázali zvládat, ovšem bez procvičení na tréninku se rychle všechno zapomíná. Soupeřky 

nakonec atakovaly stovku, ani v posledním útoku jsme nedokázali bránit důrazně i za cenu 

faulu / zvednuté ruce jsou odjakživa znak pro vzdání se, nikoli pro obranu / - domácí ovšem z 

přemíry snahy nakonec vyrobily jen chyby, takže skóre zůstalo dvojciferné  

 

Rašková 13 - 4/3, Navrátilová 9 - 1x3, 6/2, Ševčíková 8 - 2/2, Slivečková 7 - 4/1, Nesvadbová 

a Dohnalová po 6, Lávičková 4 - 1/0, Erbenová 0 - 2/0, Tylichová 0 

 

 

PROTI VÍTĚZI SKUPINY NA DVOJKU 

 

Jak už bylo řečeno, v neděli to bylo se ztrátami lepší, i když i tady byly a byly stejně zbytečné 

..bohužel z nevyhranosti, ze zbrklosti nebo z prostého nezvládání techniky. Domácí měli, jak 

už řečeno - vynikající střelbu, kterou jsme jim ještě usnadňovali dálkovou obranou. V útoku 

to bylo přece jen o něco lepší - Růža a Markéta dokázaly zhruba ve dvou třetinách situací 

dobře rozhodnout, kdy sehrát pick and roll, kdy zkusit samy zakončit. Ještě chybí víc pestrosti 

a tím i zapojení ostatních hráček na křídlech. 

 

Předvánoční dárek si dala Domča, která dokázala dobře pozičně bránit / 1-1 už to bylo horší / 

a také si zapsala svůj střelecký rekord, který sice není vysoký, ale pro ni určitě znamená 

hodně. Bojovně odehrála utkání i Darča přes bolestivé zranění a zakončila vlastně svým 

košem polovinu žákovské sezóny týmu U15.  

 

OP Prostějov - OSK 98:52 / 22:10, 48:19, 78:39 /  

 

Rašková 14 - 2/0, 4x3, Dohnalová 11 - 4/3, Lávičková 7 - 1/1, Navrátilová 6 - 4/2, Ševčíková 

5 - 2/1, Slivečková 5 - 1x3, Nesvadbová 2, Tylichová 2, Erbenová 0 -2/0,  

 

 

 



KRÁTKÉ OHLÉDNUTÍ ZA POLOVINOU SEZÓNY 

 

Máme za sebou prvních 14 mistrovských zápasů sezóny - ještě 14 na nás čeká. Šesté místo po 

základní části se třemi vítězstvími není sice opticky nic moc, ale když si uvědomíme, že jsme 

měli ve skupině 4 účastníky loňského MR a my že jsme loni postoupili do ŽL až z divize, 

není to nijak špatný výsledek, i když pravda, je, že jsme ta vítězství chtěli původně čtyři.  

 

Celou první polovinu soutěže jsme - celkem podle očekávání - bojovali s počty v sestavě. 

Deset hráček stálého kádru není opravdu příliš a při běžných onemocněních se dost často 

stává, že počet klesá až někam k osmi. Do toho přišlo dlouhodobější zranění Růži / naštěstí je 

už v pořádku /. Je škoda, že se nepodařilo nastálo doplnit obětavě hrající a trénující pětku 

ročníku 2000 / Anička, Darča, Markéta, Růža a Terka / některou další hráčkou týmu U14. 

Považuji to za škodu pro tým U15 a také pro hráčky samotné, protože více zkušeností ještě 

nikomu nikdy neublížilo / můžeme to vidět na řadě našich soupeřů - hráčky Ostravy, 

Havířova, Prostějova zcela běžně hrají za dvě kategorie a nemají s tím viditelné problémy /. 

Nakonec - troufnu si říct - na " našich ! hráčkách roč. 2000 se hra za dvě kategorie také 

neprojevila negativně, spíš naopak, i když je jasné, že styly obou týmů U14 a U15 se budou 

lišit - oba mají jiný počet hráček, jiné výškové složení, konečně i jiná pravidla pro střídání.  

 

Co je na týmu U15 úplně nejlepší, je docházka na tréninky / jen pozor na zakolísání v 

posledním týdnu ! / a i snaha naučit se nové věci a dohnat tak v mnoha případech nezaviněnou 

ztrátu z toho nejranějšího období - ztráty a nedostatky jsou především v individuální technice. 

Ale děláme na tom v rámci možností, daných tréninkovým objemem. Nijak složitý útočný 

systém jsme zvládali místy bez skutečné rozehrávačky sice s chybami, ale věřím, že ve druhé 

polovině to bude lepší. Těšíme se taky na hru s novou posilou týmu - Simonou, která bude mít 

za úkol převzít roli Barči. Ta stejně jako vloni bude sbírat ještě více zkušeností v žákovské 

extralize v dresu Pardubic.  

 

Těžko označit nějaký zápas za vysloveně nejlepší, spíš jsme měli dobré úseky a čtvrtiny, s 

největším přehledem jsme asi odehráli zápas ve Frýdku, propady jsme registrovali hlavně v 

zápasech na severu - v Ostravě a Havířově. Ve druhé polovině ligy nás budou čekat přece jen 

vyrovnanější soupeři, těšme se proto na kvalitní zápasy a doufejme, že energii pro ně 

načerpáme hned na úvodním turnaji roku - ve slovenském Zvolenu. 


